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Abstract (en)
[origin: US4620797A] A watch comprising at least a minute hand, an hour hand and a knobbed shaft which can occupy an extended axial position
known as a correcting position. Minute-by-minute correction or correction by whole time zones is operated with the knobbed shaft in the same
extended position by the selection of the speed at which the knob is rotated. Time zone correction always uses as point of reference the real time at
the moment of actuation of the knob into the extended position, and the watch includes means operative to cancel any step-by-step correction of the
minute hand which may have preceded the time zone correction.

Abstract (fr)
La montre comprend au moins une aiguille des minutes, une aiguille des heures et une tige-couronne qui peut prendre une position axiale tirée, dite
de correction. La correction minute par minute ou par fuseau horaire entier s'opère dans la même position tirée de la tige-couronne par le choix de
la vitesse de rotation à laquelle on entraîne la couronne. La correction du fuseau horaire prend toujours comme référence le temps réel qui court à
partir de l'activation en position tirée de la couronne et des moyens (10, 11) sont mis en oeuvre pour annuler toutes corrections des minutes pas par
pas qui auraient précédé la correction du fuseau horaire.
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